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king met dat in de andere vakgroepen. Dit zou daarna echter geleide-
lijk gaan veranderen.
 In maart 1985 was in het kader van de landelijke operatie Taakver-
deling en Concentratie (tvc) door de subfaculteitsraad een ‘taakaan-
passingscommissie’ ingesteld. Gedwongen door de op handen zijn-
de bezuinigingen moest de toenmalige subfaculteit duidelijke keuzes 
maken over welke taken ze wilde behouden en welke zouden worden 
afgestoten. De personeelsformatie zou in ieder geval moeten worden 
gereduceerd van 115,5 fte in 1980 tot maximaal 87,0 fte in 1989.2 In 
1987 werd begonnen met dit proces. Om de bezuinigingen te realise-
ren moesten verschillende vakgroepen sterk inkrimpen, maar tegelij-
kertijd wilde men andere groepen juist extra stimuleren. Diverse acti-
viteiten van de kernfysicagroep moesten worden afgestoten. In dit ka-
der stond ook de verzelfstandiging van het cyclotron, dat per 1 septem-
ber 1988 verder ging als de onderneming bv Cyclotron vu. Het experi-
menteel kernfysisch onderzoek werd na het afstoten van het cyclotron 
meer en meer geconcentreerd op het nikhef (met nevenactiviteiten 
bij het kvi en cern). In 1990 werd de mea-versneller, waarvan de 
vakgroep meer dan tien jaar gebruik had gemaakt, gesloten in verband 
met de bouw van een nieuwe versneller bij het nikhef: de ‘Amster-
dam puls stretcher’ (AmPS). De vakgroep experimentele kernfysica 
(vanaf 1994 ‘subatomaire fysica’ genoemd) ontwikkelde een hadron-
detector voor experimenten met deze nieuwe versneller.3 In het vu-la-
boratorium werd door de groep kernchemie onderzoek gedaan met de 
microbundel. Aanvankelijk werd daarbij nog gebruik gemaakt van het 
cyclotron, maar in 1992 werd een – voor dit doel geschiktere – lineaire 
Van de Graaff-versneller van het pelletron-type aangeschaft, mede ge-
financierd door de Faculteit der Aardwetenschappen.4 De hoogleraar 
in de kernfysica Harakeh vertrok in 1993 naar Groningen, alwaar hij 
directeur werd van het kvi. Door de faculteit werd een procedure ge-
start om tot de benoeming van een nieuwe hoogleraar in de kernfysica 
te komen. Deze procedure zou echter in 1995 worden stopgezet in ver-
band met de bezuinigingen en omdat er ondertussen werd nagedacht 
over nieuwe onderzoekszwaartepunten in de faculteit.5

 In het kader van de tvc-operatie moest ook bij de werkplaatsen 
en op de practica de personeelsformatie sterk worden verkleind. Bo-
vendien werd de vakgroep biofysica gehalveerd.6 De groepen die ex-
tra konden worden gestimuleerd waren atoomfysica en vaste-stoffy-
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